
Protokół XXVIII sesji Rady Powiatu Braniewskiego w dniu 18 października 2021 roku o 

godz. 09.00 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

 

Obrady o godzinie 09.00 otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Pan Ł. Korneluk 

na podstawie listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, stwierdził 

prawomocność obrad, lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

W sesji uczestniczyło 13 radnych. 

 

Sekretarz, P. Fedorczyk poinformował, że pkt dotyczące: Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 

Rady Powiatu Braniewskiego oraz Sprawozdanie Starosty Braniewskiego z prac Zarządu 

Powiatu w okresie od ostatniej sesji Rady Powiatu nie będą ujęte w dzisiejszym porządku obrad 

z powodów technicznych. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu Braniewskiego od dnia 26 

sierpnia 2021 roku będą przedstawione na kolejnej sesji Rady Powiatu Braniewskiego. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad (załącznik nr 3) i zapytał czy są wnioski 

o jego uzupełnienie lub zmianę. Nikt nie zgłosił wniosków, w związku z powyższym 

Przewodniczący Rady wniósł o głosowanie w sprawie zatwierdzenia porządku obrad. 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę. 

3. Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmian w budżecie Powiatu Braniewskiego na rok 2021. 

4. Podjęcie uchwały RP. w sprawie wygaszenia trwałego zarządu do części nieruchomości 

Liceum Ogólnokształcącego im. Feliksa Nowowiejskiego w Braniewie. 

5. Podjęcie uchwały RP. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Braniewski oraz warunków i zasad 

korzystania z nich. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Zakończenie obrad. 

 

za – 13            przeciw – 0                     wstrzymało się – 0                  nie głosowało-0 

 

Ad. 3  Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmian w  budżecie powiatu na rok 2021.  (załącznik 

nr 4) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. (załącznik nr 5) 



 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi.  

 

Radny, L. Dziąg prosił o informację dotyczącą zmniejszenia planowanych dotacji z tytułu 

pomocy finansowej udzielanej pomiędzy jednostkami samorządu o kwotę 26 521zł oraz  

informację dotyczącą finansowania jednostki pożarniczo-gaśniczej; jakie samorządy 

uczestniczą w partycypowaniu finansowania ciężkiego pojazdu ratowniczo - gaśniczego dla 

Jednostki Ratowniczo – Gaśniczej Państwowej Straży Pożarnej w Braniewie. 

 

Zastępca Skarbnika, M. Dembińska poinformowała, że jeżeli chodzi o zmniejszenie kwoty 

o 26 521 zł to po przeprowadzonych przetargach na dwie ulice zmniejszyły się kwoty całości 

dwóch zadań. W związku z tym Urząd Miasta w Braniewie nie chciał partycypować w kwotach 

większych niż wartość 50% danego zadania i stąd wynika zmniejszenie o w/w kwotę.  

 

Radny, L. Dziąg zapytał o jakie konkretne ulice chodzi. 

 

Zastępca Skarbnika, M. Dembińska poinformował, że są to ulice: Jagiełły i Długa. 

Dofinansowanie Straży Pożarnej w Braniewie na zakup pojazdu to kwota 50 000 zł, Obecnie 

Starostwo Powiatowe nie ma takiej informacji  jakie jednostki będą dofinansowywać to 

zadanie.  

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego przyjęcie, 

głosowało 13 radnych, co stanowi załącznik nr 6. 

 

za –      13                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXVIII/211/21. 

 

Ad.4 Podjęcie uchwały RP. w sprawie wygaszenia trwałego zarządu do części nieruchomości 

Liceum Ogólnokształcącego im. Feliksa Nowowiejskiego w Braniewie. (załącznik nr 7) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego.  

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 13 radnych, co stanowi załącznik nr 8. 

 

za –      13                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXVIII/212/21. 

 



Ad.5 Podjęcie uchwały RP. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Braniewski oraz warunków i zasad korzystania z 

nich. (załącznik nr 9) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Komunikacji Rady 

Powiatu Braniewskiego. (załącznik nr 10) 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi.  

 

Radny, L. Dziąg zapytał czego dotyczą zmiany w uchwale.  

Sekretarz, P. Ferdorczyk poinformował, że na skutek rozstrzygnięcia Wojewody Warmińsko 

– Mazurskiego uznano o zmianie treści całego załącznika nr 1 do uchwały. W Biurze Rady 

dostępne jest do wglądu przez radnych Rozstrzygnięcie nadzorcze z lipca 2021 roku. 

   

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego przyjęcie, 

głosowało 13 radnych, co stanowi załącznik nr 11. 

 

za –      13                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXVIII/212/21. 

 

Ad. 16 Sprawy bieżące. 

 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 17. Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Pan  

Ł. Korneluk zakończył obrady XXVIII sesji Rady Powiatu o godz. 09:10. 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

Powiatu Braniewskiego 

Łukasz Korneluk 

 

 

Protokół sporządziła: 

Alicja Morawska 

 


